
 

 

 

 

REFERAT 

  

  

Møte i samarbeidsforum for Rekomp i Troms og Finnmark 

Møtested: Teams 

Møtedato: 09.03.22 kl. 0800 - 1530 

 
Til stede:  
Kommunal barnehageeier: Unn-Wenche Slettvoll, Ann Lissbeth Vinje, for Berit Vassmyr, Lars-Georg 
Nordhus, Susann Røkke for Bente Jakola 
Privat barnehageeier: Gøril Andersen, Solbjørg Hillestrøm, Tone Holtet Løvås, Connie Mohaug for 
Bjarne Stenersen 
Barnehagemyndighet: Karin Thomassen, Kariann Hætta for Vivian Berg Gamst,  
UiT: Betty Steinsvik, Helge Habbestad 
SH: Inga Berit Sara Skum 
PBL: Geoffrey J. Armstrong 
KS: Inger-Lise B. Hansen 
 
Sekretariat: Rita Hellesvik og Liv Hanne Huru 
 
Ikke møtt: 
Anne Jannok Eira (Sametinget), Bjarne Stenersen (privat barnehageeier), Bente Jakola (kommunal 
eier), Geoffrey J. Armstrong (PBL), Hege Riise (Utdanningsforbundet) 
 

Saks-
nr. 

Saksliste med kort referat Ansvar  Frist 
 

 Velkommen og presentasjon   

8/22 Møtereferat fra 03.02.22 godkjennes   

9/22 
 

Velkommen  
Gjennomgang av dagens møteagenda 
Samarbeidsforum skal levere en innstilling til Statsforvalteren som 
gir oversikt over hvilke tiltak som skal prioriteres.  
 

- Hvem skal delta 
- Hvordan midlene skal brukes 
- Forankret i langsiktig plan 
- Frist 15. mars 

 
Samarbeidsforumets rolle: 
Representanter i samarbeidsforum må se hele fylket under ett, ikke 
fokusere på egen region eller nettverk.  
 

Sekretariat 
 

 

10/22 
 

Årets tildeling: 
8 819 000 kr. Fordelingsnøkkel til embetene er antall årsverk i 
barnehagene. 
 
1 295 000 kr. skal brukes til lokale tilretteleggingsmidler til våren 
2022 (vedtak fra samarbeidsforum i 2021). 
 

 
 

 



 

 

Samme sum for høsten 2022. 
 
6 229 000 igjen til å fordele til barnehagebasert 
kompetanseutvikling. 
 
Det er kommet inn 16 behovsmeldinger på til sammen 7 099 966 kr. 
Koordinator funksjon: Samarbeidsforum har vedtatt at inntil 30 % av 
midlene eier mottar kan brukes til koordinator. 
Koordinatorfunksjonen er viktig i de ulike utviklingsarbeidene. De er 
med på å sikre at utviklingsarbeidet skjer. 
 
Midlene til Rekomp er mye lavere enn tilskuddet til Dekomp. Dette 
må kommuniseres opp over i systemet (Udir). 
 

11/22 Lokale tilretteleggingsmidler: 
Udir har hevet tilskuddet til 80 000 per år per student. Dersom 
Samarbeidsforum vedtar at vi skal følge samme sum, vil det bli 
tildelt stipend til færre. 
 
Eller vi kan fortsette med 70 000 kr per semester, slik at vi 
opprettholder antallet som fikk tildelt tilskudd høsten 2021. 
 
Tilskuddet er målrettet og i 2021/22 fikk 37 av 70 barnehageeiere 
stipend. 
 
UiT v/Helge kan skaffe oversikt over hvor studentene blir av etter 
endt utdanning. 
 
Vedtak: Inntil 30 % settes av til lokale tilretteleggingsmidler i 
2022/23. 
Tilretteleggingstilskudd til barnehageeier blir på 70 000 kr. per år. 
 

  

12/22 Beslutningsgrunnlagene:  
- Er de barnehagebaserte? 
- Er de forankret i lokale behov? 
- Er de i partnerskap med UH? 
- Er ønske om koordinatorfunksjon innenfor det som 

langsiktig plan har satt som grense? 
 
Gruppearbeid: inneholder beslutningsgrunnlaget kriteriene over? 
 
Søkebehov: 7 099 966 kr.  
Nedskalere til 6 229 000 kr. (870 966 kr. skal justeres ned).  
 
Kriterier for nedskalering: Mest behov? Reiseutgifter? Skjerme de 
som har søkt om mist og kutte fra de som har søkt mest per 
barnehage? Flatt kutt på %? Aktivitetsnivå? Kutte flatt der det er 
behov? Vekte? 
 
Forslag: 

  



 

 

Neste langsiktige plan må være tydelig på kriterier for vurderingen 
samarbeidsforum skal gjøre når søknader overstiger tildelte midler 
fra Udir. Alle behov nedskaleres med 11 %. 
 
Vedtak: Alle behov nedskaleres med 11 % og det må være tydelig 
på hva som går til koordinator. Alle får for ett år. Gjelder for høst 22 
og vår 23. 
 
Innstilling og vedtak fra samarbeidsforum: 

- Norrøna m.fl.: Ikke i tråd med gjeldende langsiktig plan, selv 
om arbeidet er en videreføring fra 2021. Prioriteres. 

- Nord-Troms: Får godkjent søknad, men må fordele midlene 
annerledes. Prioriteres 

- Nord-Troms: Koordinator. Ikke i tråd med langsiktig plan. 
Prioriteres ikke 

- Skjervøy: Prioriteres   
- RSK Øst-Finnmark: Prioriteres 
- Ytre Midt-Troms: Prioriteres 
- Nordkapp: Prioriteres  
- Måsøy/Loppa: Prioriteres 
- Hasvik: Prioriteres  
- Hammerfest: Prioriteres  
- Alta: Prioriteres   
- Tromsø: Prioriteres  
- Tromsø Steiner barnehage: Prioriteres 
- Indre Midt-Troms: Prioriteres 
- Familiebarnehager Tromsø: Prioriteres 
- RSK Midt-Finnmark: Prioriteres 

 
De som søker kompetansetiltak som gjelder for flere år, tildeles 
tilskudd for ett år av gangen. 
 
Vedtak: Sak til neste møte i samarbeidsforum:  

- UH prissetter tiltakene fra deres side, kan eier også pris-
sette sine tiltak? Det er store forskjeller på hvor mye eiere 
ber om. 

- Hvordan har man kommet fram til fordelingen på 60-40 % i 
langsiktig plan. Burde eiere pris-sette tiltakene høyere for å 
signalisere behovet? 

 

13/22 Evt. supplerende tildeling: 
Statsforvalteren innkaller til nytt møte dersom det skulle komme 
supplerende tildeling på midler fra Utdanningsdirektoratet. 
 

  

14/22  Orienteringer: 
- Barnehagekonferanse 21. juni i Tromsø + digitalt 
- Samisk konferanse 4. – 5. mai i Kautokeino 
- Felles møte for samarbeidsforumene 10. mars - 

kompetanseløftet 

  

15/22 Neste møte 9. juni på Teams   

 


